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                        Informuję , że na takim etapie nie mogę podpisać protokołu ponieważ, moim 
zdaniem, brakuje w nim wielu informacji, które są kluczowe w sytuacji dalszych działań 
zmierzających do ewentualnej likwidacji spółki Ryś Izabelin Sp. z o.o. Tj. :               

1. Brakuje w protokole odniesienia się Rady Nadzorczej (czyli organu reprezentującego właściciela 
jakim jest Gmina Izabelin) do obecnego stanu spółki, tego jak funkcjonuje, jakie były zalecenia 
Rady i jak Rada nadzorcza widzi dalsze funkcjonowanie spółki, aby nie doprowadzić do podobnej 
sytuacji jaka miała miejsce w GOPS.
2. Brakuje również stanowiska twórców spółki czyli poprzednich władz odnośnie kluczowych 
elementów uzasadniających jej powołanie.
3. Brakuje spotkania z głównym podmiotem realizującym zasadniczą część zajęć dla młodzieży 
czyli Rysia Laski, który jest prawdopodobnie największym użytkownikiem obiektu sportowego.
4. Brakuje także aktualnego podsumowania stanu imprez sportowych jakie odbywają się przed i po 
powołaniu spółki Ryś Izabelin, liczbowego porównania kosztów oraz ilości uczestników,
5. Zabrakło również analizy kosztów ,związanych z wynajmowaniem sal od Ryś Izabelin na zajęcia
organizowane dla mieszkańców z funduszu sołeckiego , wynajmie , który w poprzednich latach 
teoretycznie „ nic nie kosztował „.

Podsumowując, proszę o uzupełnienie protokołu . Nie możemy powtórzyć sytuacji analogicznej, 
związanej z kontrolą w GOPS , pamiętając o  tym , że Komisja Rewizyjna ma wyczerpująco, 
rzetelnie i obiektywnie przedstawić raport  z kontroli jednostki . 


